



### Property Key Features

**Categories :** 1 bedroom

**Sleepings :** 4

**Bathroom :** 1

**Shower room :**

**Minutes from palais:** 5 mins

**Floor :** 4

**Location :** 2 rue Jean Baptiste Dumas

06400 Cannes



## Property description

Charming 1-Bedroom Apartment in prime Location just 2 minutes from the Croisette and 5 minutes from the Palais des Festivals, this spacious apartment offers the perfect balance of comfort and convenience. On 4th floor with lift.

- Living Room: Bright and cozy, featuring two single sofa beds, a TV, and direct access to a south-facing balcony. Air-conditioned for optimal comfort.
- Kitchen: A separate, fully-equipped kitchen ideal for preparing meals during your stay.
- Bedroom: A peaceful retreat with a double bed, TV, its own private north-facing balcony, and removable air conditioning.
- Bathroom: Includes a bath tub for relaxation, plus separate toilet for added convenience.
- Additional Features: High-speed Wi-Fi throughout.

Whether you're visiting for business or leisure, this apartment offers the perfect home away from home.

Charmant appartement de 2 pièces dans un emplacement privilégié. Situé à seulement 2 minutes de la Croisette et à 5 minutes du Palais des Festivals, cet appartement spacieux offre un équilibre parfait entre confort et commodité. Au 4eme étage avec ascenseur.

Séjour : Lumineux et confortable, doté de deux canapés-lits simples, d'une télévision et d'un accès direct à un balcon exposé au sud.

Climatisé pour un confort optimal.

Cuisine : Une cuisine séparée et entièrement équipée, idéale pour préparer vos repas pendant votre séjour.

Chambre : Un havre de paix avec un lit double, une télévision, son propre balcon privé orienté au nord et une climatisation amovible.

Salle de bain : Comprend une baignoire pour la détente, ainsi que des toilettes séparées pour plus de commodité.

Caractéristiques supplémentaires : Wi-Fi haut débit dans tout l'appartement.

Que vous soyez en visite pour affaires ou pour le plaisir, cet appartement offre le parfait chez-soi loin de chez vous.

